
Obec Bílov - UBYTOVÁNÍ :: okres Plzeň sever

zastupitelstva obce Bílov - 13. prosince 2011
Zápis ze zasedání
Zasláno od: M7
Datum zveřejnění: 17.1.2012 � 15:14:21

Zasedání číslo: 8/2011

Přítomni: Josef Slach, Pavel Bulín, Marie Košařová, Ladislav Bulín, Jitka Kulíšková, Jaroslav Bulín,
Pavel Babor
Hosté: Jaroslava Romová, Pavel Janský
Vážení, ve smyslu zákona č. 128/2000 Sb. o obcích ve znění pozdějších předpisů, zahajuji 8.
zasedání zastupitelstva obce Bílov v roce 2011, na kterém Vás všechny vítám. Je přítomno 7 členů
zastupitelstva obce z celkového počtu 7 členů. To je dostatečný počet k tomu, aby zasedání
zastupitelstva obce mohlo právoplatně jednat a usnášet se na všech bodech jednání.
Navrhuji, aby se dnešní zasedání řídilo tímto programem:
1. Zahájení 
2. Určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu
3. Projednání elektrického zvonění na bílovské kapli
4. Projednávání podnikatelského záměru Bílovské akciové  - bioplynová stanice a případné vytápění
obce odpadním teplem
5. Schválení rozpočtu na rok 2012
6. Schválení inventarizační komise
7. Schválení rozpočtového opatření
8. Diskuze a různé - dar sdružení Gryspek, sezení na návsi, vítání občánků
9. Usnesení a závěr

Ad 2/ Za zapisovatele zápisu z dnešní schůze byl navržen Pavel Bulín, ověřovatelem pan J. Slach a
p. L. Bulín
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 3/ Starosta seznámil přítomné s nabídkou firmy Bouchal na instalaci elektrického zvonění na
místní kapli, včetně rekonstrukce zavěšení zvonu ve výši řádově 72 tisíc Kč. Jedná se o akci již
několikrát projednávanou, která se oddalovala kvůli pomalosti dodavatele práce. Protože i z
průzkumu veřejného mínění občanů vyplynulo, že o realizaci tohoto typu zvonění stojí, zastupitelé
investici schválili.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 4/ Ing. Pavel Janský, ředitel Bílovské zemědělské a.s. přednesl znovu investiční záměr svého
podniku - stavba bioplynové stanice, která by mohla zásobovat obec odpadním teplem. Zastupitelé o
věci diskutovali, probírali pro a proti. Výsledek: v současné chvíli je zásadně proti 1 zastupitel, 1 se
zdržel hlasování, 5 jich bylo pro. Další jednání proběhne v příštím roce.
Hlasování: 5 pro, 1 proti, 1 se zdržel hlasování
Ad 5/ Paní Romová seznámila přítomné s připraveným vyrovnaným rozpočtem obce na rok 2012 ve
výši 1121 tisíc na straně příjmů a 1121 tisíc na straně výdajů. Zastupitelé vyjádřili souhlas.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 6/ Paní Romová navrhla inventarizační komisi ve složení Pavel Babor jako předseda, Jaroslav
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Bulín, Jitka Kulíšková a Jaroslava Romová jako členové. Zastupitelé vyjádřili souhlas.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 7/ Paní Romová navrhla ke schválení rozpočtové opatření č. 3, kterým se navyšují příjmy o 95
000,- Kč a ponížují výdaje o 158 700,- Kč. Rozpočet vychází po úpravách přebytkový v celkové výši
184 442,- Kč.
Zastupitelé vyjádřili souhlas.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 8/ Starosta přednesl žádost sdružení Gryspek na finanční pomoc při rekonstrukci kralovického
kostele. Navrhl, aby obec zaslala částku 1000,- Kč. Zastupitelé souhlasili.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel
	Dále starosta informoval že proběhlo jednání s panem Kůsou, který si vyrobil kryté sezení pro
vlastní potřebu. Vyplynulo však, že se nejedná o lehkou záležitost. Proto starosta doporučil zadat
tuto zakázku, schválenou na jednom z minulých zasedání, truhlářství pana Ladislava Pánka ze
Žebnice, který nám byl doporučen městem Plasy. Cena kompletního výrobku by neměla přesáhnout
částku 15 tisíc Kč. Zastupitelé souhlasili.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel
	Starosta informoval zastupitele o provedené kontrole hospodaření obce - bez závad. Poděkoval v
této souvislosti účetní obce paní Romové za dobrou práci. Připomenul rovněž vítání občánků a
předvánoční posezení v sobotu 17.12 2011 od 14.00 hodin
Zastupitelé vzali informaci na vědomí
Dále starosta informoval o připravované investiční akci mikroregionu Kralovicko - mechanizace na
opravu děr v místních komunikacích a o činnosti DSO 1/27
Zastupitelé vzali informaci na vědomí
Paní Gajanová navrhla zakoupit vánoční osvětlení na obec - pro příští rok. Zastupitelé souhlasili.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

	
Protože nebylo dalších příspěvků do diskuze, starosta ji uzavřel a navrhl následující usnesení:

8. usnesení zastupitelstva obce Bílov ze dne 13.12. 2011:

33/2011- zastupitelé schvalují investici do elektrického zvonění na bílovské kapli
34/ 2011 - zastupitelé dávají souhlas k investičnímu záměru Bílovské akciové a.s. - stavba
bioplynové stanice
35/2011 - zastupitelé schvalují rozpočet obce na rok 2012 jako vyrovnaný ve výši 1121 tisíc na
straně příjmů a 1121 tisíc na straně výdajů
36/ 2011 - zastupitelé schvalují inventarizční komisi ve složení Pavel Babor jako předseda, Jaroslav
Bulín, Jitka Kulíšková a Jaroslava Romová jako členové
37/ 2011 - zastupitelé schvalují rozpočtové opatření č. 3, kterým se navyšují příjmy o 95 000,- Kč a
ponížují výdaje o 158 700,- Kč. Rozpočet vychází po úpravách přebytkový v celkové výši 184 442,-
Kč.

38/ 2011 - Zastupitelé souhlasí s darem sdružení Gryspek na opravu kralovického kostela ve výši
1000,- Kč
39/ 2011 -  Zastupitelé souhlasí se zadáním výroby krytého sezení na náves Bílov v částce  do 15
tisíc Kč panu Ladislavu Pánkovi ze Žebnice.
Zapsal: Pavel Bulín
Ověřovatelé zápisu: Josef Slach, Ladislav Bulín

http://www.bilovukralovic.cz 11.1.2021 � 21:28:56 - 2

http://www.bilovukralovic.cz
mailto:obec@bilovukralovic.cz


							Starosta obce: Mgr. Pavel Bulín
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